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1. ERF description to share, EN (1,220 characters, including spaces)

	6th European Resources Forum ERF 2022online

The German Environment Agency (UBA) will host the 6th European Resource Forum "Transformative Approaches to Sustainable Resource Use and a Circular Economy". The English-language conference will take place on 01 December 2022. The event will be held as a virtual conference due to the Covid 19 pandemic. Up to 700 participants including 90 speakers from over 50 countries are expected. The ERF will be complemented by several German-language sessions focusing on aspects of sustainable resource use in Germany.

The ERF has established as a European platform for discussion on the issue of sustainable resource use by focusing on the political and scientific debate on this subject. The conference addresses European decision makers and experts from the fields of policy development, industry, academia, civil society and the media.

The European Resources Forum contributes to the development and implementation of common positions for policy-making in Europe and internationally. The ERF is an instrument for communication on resource issues and for setting up networks and initiating stakeholder alliances at the European and international level.

Further information on the programme and registration can be found on the conference homepage: www.resourcesforum.eu (ERF 2022 on Twitter: #2022ERF).




2. Short paragraph to share, EN for newsletter, website, social media, etc. (550 characters, including spaces)

	6th European Resources Forum ERF 2022online
The German Environment Agency (UBA) will host the 6th European Resource Forum "Transformative Approaches to Sustainable Resource Use and a Circular Economy". The English-language conference will take place on 01 December 2022. The event will be held as a virtual conference. Up to 700 participants including 90 speakers from over 50 countries are expected. The ERF will be complemented by several German-language sessions focusing on aspects of sustainable resource use in Germany. Further information on the programme and registration can be found on the conference homepage: www.resourcesforum.eu (ERF 2022 on Twitter: #2022ERF).




3. ERF 2022 on Twitter

	#2022ERF




4. Other information material to share 

	See the conference homepage: https://www.umweltbundesamt.de/en/erf-information:
· ERF 2022 SharePic
· ERF 2022 Programm




DEUTSCH / GERMAN 

5. ERF-Beschreibung zum Teilen, DE (1.394 Zeichen, inklusive Leerzeichen)

	6. Europäisches Ressourcen-Forum ERF 2022online
Das Umweltbundesamt (UBA) veranstaltet zum 6. Mal das Europäische Ressourcen-Forum (ERF) dieses Jahr zum Thema "Transformative Approaches to Sustainable Resource Use and a Circular Economy". Die überwiegend englischsprachige Konferenz findet am 1. Dezember 2022 statt.  Die Veranstaltung wird aufgrund der Covid-19-Pandemie als virtuelle Konferenz durchgeführt. Bis zu 700 Teilnehmer*innen inkl. 90 Sprecher*innen aus über 50 Ländern werden erwartet. Das ERF wird durch einige deutschsprachige Sessions ergänzt, die ihren Fokus auf Aspekten einer nachhaltigen Ressourcennutzung in Deutschlang haben.

Das ERF hat sich als europäische Diskussionsplattform zur Frage einer nachhaltigen Ressourcennutzung etabliert, indem es sich auf die politische und wissenschaftliche Debatte zu diesem Thema konzentriert. Die Konferenz richtet sich an europäische Entscheidungsträger*innen und Experten*innen aus den Bereichen Politik, Wirtschaft und Industrie, Wissenschaft und Forschung, Zivilgesellschaft sowie an Medienvertreter*innen.

Das Europäische Ressourcenforum trägt zur Entwicklung und Umsetzung gemeinsamer Positionen für die Politikgestaltung in Europa und international bei. Das ERF ist ein Instrument für die Kommunikation zu Fragen einer nachhaltigen Ressourcennutzung sowie für den Aufbau von Netzwerken und die Initiierung von Stakeholder-Allianzen auf europäischer und internationaler Ebene.
Weitere Informationen zum Programm und zur Anmeldung finden Sie auf der Homepage der Konferenz: www.resourcesforum.eu (ERF 2022 auf Twitter: #2022ERF)




6. Kurzer Absatz zum Teilen, DE für Newsletter, Homepage, Sozialen Medien, etc. (642 Zeichen, inklusive Leerzeichen)

	6. Europäisches Ressourcen-Forum ERF 2022online
Das Umweltbundesamt (UBA) veranstaltet zum 6. Mal das Europäische Ressourcen-Forum (ERF) dieses Jahr zum Thema "Transformative Approaches to Sustainable Resource Use and a Circular Economy". Die englischsprachige Konferenz findet am 1. Dezember 2022 statt. Die Veranstaltung wird aufgrund der Covid-19-Pandemie als virtuelle Konferenz durchgeführt. Bis zu 700 Teilnehmer*innen inkl. 90 Sprecher*innen aus über 50 Ländern werden erwartet. Das ERF wird durch einige deutschsprachige Sessions ergänzt, die ihren Fokus auf Aspekten einer nachhaltigen Ressourcennutzung in Deutschlang haben.
Weitere Informationen zum Programm und zur Anmeldung finden Sie auf der Homepage der Konferenz: www.resourcesforum.eu (ERF 2022 auf Twitter: #2022ERF)






7. ERF 2022 auf Twitter
	#2022ERF




8. Weitere Informationen zum teilen (in englischer Sprache)

	Siehe die Links auf der Konferenz-Homepage: https://www.umweltbundesamt.de/en/erf-information:
· ERF 2022 SharePic
· ERF 2022 Programm
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